
UKW ZA VETERINARJE

Več dela,
manj napora

Delavci veterinarskega zavoda
KRIM Grosuplje DE Ljubljana Vič-
Rudnik se bodo radi spominjali lanske-
ga in letošnjega leta. Septembra 1981.
leta so se po dolgih letih gostovanja pri
veterinarju Francu Vilarju končno pre-
selili v prostore VARNOST na Koprski
ulici. Dobra povezava z omenjeno de-
lovno organizacijo jim je omogočila
uvedbo neprekinjene dežurne službe
na telefonu 268-543 in naročanje ose-
menjevanja govedi na istem telefonu
med 7.00 in 8.30. Kakoje tospremeni-
lo delo veterinarjev, nam je razložil
direktor zavoda mag. Cvetko Bunc.

»Naše delo je postalo predvsem bolj
programirano kot dosedaj. Ob dežur-
nem (od petka do petka) veterinarju, ki
opravlja predvsem kurativne posege, si
lahko drugi delavci dobro planirajo
svoje dnevno delo. Do poldevete ure so
znana naročila. Tako si osemenjevalec
Iahko določi pri povprečno enaintride-
setih osemenitvah dnevno najbolj go-
spodarno pot. To ni pomembno le zara-
di njegovega zmanjšanega napora, am-
pak tudi zaradi stroška, ki ga tako opra-
viloprinese kmetom. Kilometrina je žal
med najvišjimi poslavkami v računu.
Če pa povem, da pri nas nimamo ka-
drovskih rezerv, je le s programiranim
delom mogoče prebroditi dopuste in
bolniške.«

Zakaj pa bo sedmim delavcem DE

Ljubljana Vič-Rudnik ostalo v spomi-
nu letpšnje leto?

»V sodelovanju z gorenjskimi, dom-
žalskokamniškimi, zasavskimi veteri-
narji nam bo uspelo urediti UKW zveze
med centri in veterinarji. Z repetitor-
jem na Krvavcu bo pokrita vsa Gorenj-
ska, Domžale-Kamnik območje VZ
Posavje in VZ »Krim«. Žal proizvaja-
lec nekoliko zamuja, vendar upamo, da
bomo s 1. aprilom lahko vzpostavili to
prepotrebno zvezo. Pričakujemo, da bo
s tem postalo delo veterinarja na terenu
še učinkovitejše. Omogočen mu bo hi-
ter odhod na kraj, kjer potrebujejo p o
moč. Odpadli bodo ludi prazni kilome-
tri med našo centralo in terenom. Vete-
rinar pa bo po UKW zvezi lahko zahte-
val dodatno pomoč.

Za ureditev UKW zveze bomo od-
šteli 1,27 milijona dinarjev. Del sred-
stev je prispevala tudi zavarovalna
skupnost Triglav.«

Bodo s tema pridobitvama viškim ve-
terinarjem dane možnosti za dolgotraj-
no nemoteno delo?

»Pri prostorih moram žal reči, da je
rešitev začasna. Potrebujemo lastno
zgradbo, v kateri bi bila tudi veterinar-
ska ambulanta. Če pa bo uspela združi-
tev naših veterinarjev z veterinarsko
službo TOZD posestva, bodo naša pro-
storska pričakovanja še toliko bolj ute-
meljena.« S. J.


